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Veteraanitoiminnan tulevaisuus, järjestöt loppuvat aikaa myöten. 
Järjestöt siirtyvät pikkuhiljaa Tammenlehvän perinnejärjestön alle. 
Meneekö veteraaniasiat hyvinvointialueelle, kaupungilla ei tiedetty.  
 
Lumenauraukset Tiitolanmäessä, Tiitolanmäessä on paljon asukkaita, 
jotka eivät meinaa jaksaa lumitöitä. On auramestarista kiinni, missä 
tienhaarat aurataan. Urakoitsijoille on jaettu kartat, mistä liittymistä, 
pitää lumi putsata.  
 
Hallissa Mikä pännii? tilaisuuudessa vanhusneuvosto edustettuna, yleisöä 
oli paljon. Tyytyväisiä ihmisiä, sairaalapalveluiden säilymisestä ja 
taksikuljetuksista oltiin huolissaan. Pali liikenteestä keskustelua. 
Yhteisöasumista pitäisi lisätä; palvelutalon välimuoto.  
 
Linnakartanon ruokailua on tutkittu ja ruokailuun ollaan tyytyväisiä. 
 
Seurava kokous 14.3.23 klo 13-15, Jokivarren puukoulu, Lydia. 

  
Päätös Merkittiin tiedoksi. 
 


